
Vragen tav Regiodeal 

 

- Wat kan Leudal verwachten aan projecten en hoeveel moeten we daaraan bijdragen?  
- Wanneer kunnen we een concretere uitwerking verwachten?  
- Hoe worden de investeringen voorgelegd aan de gemeenteraad?   
- Zijn de projecten gemeente overstijgend? Of moeten die samen met andere gemeente? 
- Welke voorwaarden zijn er gesteld aan de besteding van gelden?  
 

Met vriendelijke groet, 
 
Jort Raemakers 
Fractievoorzitter D66 Leudal  
06-28193864 
 


